

## Russian Robinson Club Activity - 30 Years Anniversary 2023

1. The purpose of activity days is to celebrate the 30th anniversary of Russian Robinson Club on the air, promote club diploma programs, and fulfill the requirements for special diplomas and awards. As well as to determine the best "Robinson" and the best "Hunter."
2. Radio amateurs from all over the world are welcome to participate.
3. The Anniversary station and Club members' Activity days, as well as expeditions for the RRA, RLHA, RFFA programs, will take place from **July 1st to July 31st, 2023**.
4. Modulation types: CW, SSB, Digital.
5. Bands: 160, 80, 40, 30, 20, 17, 15, 12, and 10 m.
6. For the period **July 1st to July 31st, 2023** will be counted QSOs with:

- Special call signs of club members and RRC friends from other countries:

**DR3ORRC, GBORRC, HG3ORRC, I19RRC, KH6RRC, KH8RRC, KL7RRC, LZ3ORRC, OM3ORRC, OL3ORRC, R3ORRC, RA3ORR, RC3ORR, RD3ORR, RJ3ORR, RK3ORR, RL3ORR, RM3ORR, RN3ORR, RO3ORR, RT3ORR, RU3ORR, RV3ORR, RW3ORR, RX3ORR, RZ3ORR...**

- Expeditions for the **RRA, RFFA, RLHA** programs.
- RRC members.
- Exceptions (also counted as expeditions):

QSOs with **RI3OANT** (Antarctica) (January-March 2023), **COORRC** (Cuba) (April-May 2023).

7. QSO identifiers:

- Club members of RRC are recommended to transmit their RRC number from times to times within whole activity days (e.g., UA9OBA 59 RRC001). The full list of club members is available at <http://www.rdx.org/rrc/CLUB/members.asp?ORDER=1>
- All expeditions under RRC activity should transmit their reference number for the RRA, RFFA, RLHA programs (e.g., RA1ALA/p RRA: RR-01-04).

8. Scoring:

- 1 point will be counted for a QSO with a RRC club member.
- 2 points will be counted for a QSO with an island under RRA program, as well as for QSO with nature reserve under RFFA program, also for QSO with lighthouse under RLHA program.

3 points will be counted for a QSO with special call signs RRC: **COORRC, DR3ORRC, GBORRC, HG3ORRC, I19RRC, KH6RRC, KH8RRC, KL7RRC, LZ3ORRC, OM3ORRC, OL3ORRC, R3ORRC, RA3ORR, RC3ORR, RD3ORR, RJ3ORR, RK3ORR, RL3ORR, RM3ORR, RN3ORR, RO3ORR, RT3ORR, RU3ORR, RV3ORR, RW3ORR, RX3ORR, RZ3ORR** + **RI3OANT**, and the RRC headquarters - **R3RRC**.

- Repeated QSOs are allowed on different bands and different modes (CW, SSB, Digital). Repeats with the same expedition from different locations are also allowed (e.g., a QSO with RA1ZZ/p from RFF-121 and a QSO with RA1ZZ/p from RR-01-05 count as two different expeditions).

Based on the results of RRC Activity days, the following awards and diplomas will be issued :

The "**Russian Robinson Club Activity - 30 Anniversary**" diploma which is spread for a three grades:

- "Bronze" – for achieving 100 points by participants from from Europe and Asia, and 50 points for participants from North and South America, Africa, and Oceania.
- "Silver" – for achieving 200 points by participants from from Europe and Asia, and 100 points for participants from North and South America, Africa, and Oceania.
- "Gold" – for achieving 300 points by participants from from Europe and Asia, and 150 points for participants from North and South America, Africa, and Oceania.

The "**Russian Robinson Club Activity - 30 Years Plaque**" is awarded for achieving 500 points for applicants from Europe and Asia, and 200 points for applicants from North and South America, Africa, and Oceania.

- For RRC club members which worked as special station as well as expedition – diplomas will be awarded based on the following rules:
  - "Bronze" – for 300 QSOs.
  - "Silver" – for 500 QSOs.
  - "Gold" – for 750 QSOs.

The "**Russian Robinson Club Activity - 30 Years Plaque**" will be awarded to any activators for achieving of 1000 QSOs.

9. Any Diplomas in electronic format will be sent free of charge. The Plaque will be sent by regular post service with a cost of it as 2200,0 Rub across Russia and 80,0 USD or 75,0 Euro for other countries.

10. In addition, based on the results of the RRC Activity days, participants will be awarded for achieving:

- Best score in Russia (European part).
- Best score in Russia (Asian part).
- Best score among foreign participants, Europe.
- Best score among foreign participants, Asia.
- Best score among foreign participants outside EurAsia.

11. Among all of activators or club members, the following winners will be also awarded:

- Most QSOs among RRC club members.
- Most QSOs among expeditions (individuals) for the RRA, RFFA, RLHA programs.
- Most QSOs among expeditions (teams) for the RRA, RFFA, RLHA programs.
- Most QSOs among special callsigns RRC:

COORRC, DR3ORRC, GBORRC, HG3ORRC, I19RRC, KH6RRC, KL7RRC, LZ3ORRC, OM3ORRC, OL3ORRC, R3ORRC, RA3ORR, RC3ORR, RD3ORR, RJ3ORR, RK3ORR, RL3ORR, RM3ORR, RN3ORR, RO3ORR, RT3ORR, RU3ORR, RV3ORR, RW3ORR, RX3ORR, RZ3ORR + RI30ANT.

\*Contacts from multiple territories (references) are summed up.

12. All Results and electronic diplomas will be automatically generated and uploaded in the HAMLOG.ONLINE relying on the submitted logs of special callsign operators, expeditions, and club members.

13. Applications for receiving of Plaques should be sent to diploma manager, Evgeny, RZ3EC to rz3ec@yandex.ru., with referer to own logs from HAMLOG.ONLINE.

## Положение о юбилейной активности Клуба «Русский Робинзон», посвященной празднованию 30-летия клуба.

1. Целью проведения дней активности является празднование 30-летнего юбилея клуба в эфире, популяризация клубных дипломных программ, а также выполнения условий специальных дипломов и наград. Определение лучшего “Робинзона” и лучшего “Охотника”.
2. К участию приглашаются радиолюбители всего мира.
3. Дни активности юбилейных станций и членов клуба, экспедиций по программам RRA, RLHA, RFFA будут проходить **с 01 по 31 июля 2023**.
4. Виды модуляции – CW, SSB, Digital
5. Диапазоны – 160, 80, 40, 30, 20, 17, 15, 12 и 10м
6. В зачет идут радиосвязи, установленные **с 01 по 31 июля 2023**:

- со специальными позывными членов клуба и друзей RRC из других стран:

**DR3ORRC, GB0RRC, HG3ORRC, II9RRC, KH6RRC, KH8RRC, KL7RRC, LZ3ORRC, OM3ORRC, OL3ORRC, R3ORRC, RA3ORR, RC3ORR, RD3ORR, RJ3ORR, RK3ORR, RL3ORR, RM3ORR, RN3ORR, RO3ORR, RT3ORR, RU3ORR, RV3ORR, RW3ORR, RX3ORR, RZ3ORR...**

- с экспедициями по дипломным программам **RRA, RFFA, RLHA**.

- с членами RRC,

Исключение (также засчитываются экспедиции):

**R130ANT** (Антарктида) (**январь-март.2023**), **CO0RRC** (Куба) (**апрель-май.2023**)

7. Идентификаторы QSO:

- Членам клуба RRC в период дней активности рекомендуется периодически передавать свой номер RRC (например: UA9OBA 59 RRC001). Полный список членов клуба размещен <http://www.rdx.org/rrc/CLUB/members.asp?ORDER=1>

- Экспедициям в рамках активности клуба RRC номер референции по программам **RRA, RFFA, RLHA** (например, RA1ALA/p RRA: RR-01-04)

8. Начисление очков

- за QSO с членом клуба RRC - начисляется 1 очко;

- за QSO с островом по программе RRA; ООПТ по программе RFFA; маяком по программе RLHA - начисляется 2 очка;

- за QSO со специальным позывным RRC: **CO0RRC, DR3ORRC, GB0RRC, HG3ORRC, II9RRC, KH6RRC, KH8RRC, KL7RRC, LZ3ORRC, OM3ORRC, OL3ORRC, R3ORRC, RA3ORR, RC3ORR, RD3ORR, RJ3ORR, RK3ORR, RL3ORR, RM3ORR, RN3ORR, RO3ORR, RT3ORR, RU3ORR, RV3ORR, RW3ORR, RX3ORR, RZ3ORR** + **R130ANT** и штабквартирой RRC - **R3RRC** - начисляется 3 очка.

Повторные связи разрешается проводить на различных диапазонах и разными видами излучения (CW, SSB, Digital).

Также разрешены повторы с одной и той же экспедицией, работающей из разных локаций (например, QSO с RA1ZZ/p из RFF-121 и QSO с RA1ZZ/p из RR-01-05 засчитываются как с двумя разными экспедициями).

По итогам дней активности учреждены следующие награды и диплом:

Диплом «**Russian Robinson Club Activity - 30 Anniversary**» имеет три степени:

"Бронза" – за 100 очков для соискателей из Европы и Азии и 50 очков для соискателей из Северной и Южной Америки, Африки и Океании

"Серебро" – за 200 очков для соискателей из Европы и Азии и 100 очков для соискателей из Северной и Южной Америки, Африки и Океании

"Золото" – за 300 очков для соискателей из Европы и Азии и 150 очков для соискателей из Северной и Южной Америки, Африки и Океании.

Плакетка «**Russian Robinson Club Activity - 30 Years**» выдается за 500 набранных очков для соискателей из Европы и Азии и за 200 очков для соискателей из Северной и Южной Америки, Африки и Океании.

Членам клуба RRC - операторам специальных радиостанций и участникам экспедиций дипломы выдаются на следующих условиях:

"Бронза" – за проведение 300 QSO

"Серебро" – за проведение 500 QSO

"Золото" – за проведение 750 QSO

- Плакетка «**Russian Robinson Club Activity - 30 Years**» для активаторов выдается за 1000 QSO.

9. Дипломы в электронном виде высылаются бесплатно. Плакетка высылается почтой, стоимость плакетки – 2200 руб. для России и 80 USD или 75 Euro для других стран.

10. Кроме того, по итогам дней активности, участники будут награждены наградой за:

- Лучший результат в России (Европейская часть)

- Лучший результат в России (Азиатская часть)

- Лучший результат среди иностранных участников, Европа

- Лучший результат среди иностранных участников, Азия

- Лучший результат среди иностранных участников, за пределами Евразии

11. Среди активаторов и членов клуба бесплатной наградой будут награждены победители по группам за:

- Самое большее кол-во QSO среди членов клуба RRC.

- Самое большее кол-во QSO среди экспедиций (индивидуалов) по программам RRA, RFFA, RLHA.\*

- Самое большее кол-во QSO среди экспедиций (команд) по программам RRA, RFFA, RLHA.\*

- Самое большее кол-во QSO среди специальных позывных RRC:

CO0RRC, DR30RRC, GB0RRC, HG30RRC, II9RRC, KH6RRC, KH8RRC, KL7RRC, LZ30RRC, OM30RRC, OL30RRC, R30RRC, RA30RR, RC30RR, RD30RR, RJ30RR, RK30RR, RL30RR, RM30RR, RN30RR, RO30RR, RT30RR, RU30RR, RV30RR, RW30RR, RX30RR, RZ30RR + RI30ANT.

\*При активации нескольких территорий (референций) связи суммируются.

12. Подведение итогов и выгрузка электронных дипломов будет осуществляться автоматически в системе [HAMLOG.ONLINE](http://HAMLOG.ONLINE) на основании загруженных журналов операторов специальных позывных, экспедиций и членов клуба.

13. Заявки на плакетки необходимо отправлять менеджеру дипломной программы – Евгению, RZ3EC на основании данных с [HAMLOG.ONLINE](http://HAMLOG.ONLINE) по адресу [rz3ec@yandex.ru](mailto:rz3ec@yandex.ru)